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朝陽科技大學
096學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	7027
	Course Number
	7027

	授課教師
	方世詮
	instructor
	FANG,SHIH CHUAN

	中文課名
	金融市場(三)
	Course Name
	Seminar of Financial Markets(III)

	開課單位
	財務金融系碩士班二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程為研究群之「專題研究」課程，教師依研究領域專長分組，共同指導研究的學習方式，豐富師徒制的碩士班教學研究內涵；並逐步發展為具學術特色之研究群。
	Objectives
	Faculty in the Department of Finance is grouped as several teams according their majors and research areas. The research team can provide the course of independent study on some specific issues that they are interested in.

	教材
	定期研討: 每月一次, 全員到期

不定期研討: 隔週一次, 指導老師與學生個別討論
	Teaching Materials
	The regular meeting holds one time per month and irregular meeting holds by appointment.

	成績評量方式
	研究群給分方式依照相關規定辦理
	Grading
	The grading method is according to the related rules.

	教師網頁
	http://www.cyut.edu.tw/~phfang

	教學內容
	與金融市場相關之理論,包含市場參予者之行為理論,市場微結構理論與訊息理論 


	Syllabus
	The throry related to financial markets, including: behavioral theory of market participation, market microstructure theory, and information theory


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

